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Bestyrelsens Beretning 
 
Velkommen til Vævergårdens generalforsamling 2021. Det er dejligt at være samlet igen. Det har 
jo igen i år været et noget specielt år, men nu går vi imod lysere tider, hvilket også kan mærkes i 
foreningen, hvor der er kommet lidt mere liv. 
 
Vi har haft meget at se til i bestyrelsen og 2020/21 har bl.a. budt på følgende opgaver: 
 

• Vinduesudskiftning 
Færdig med Velux AM og Eng. Alle Velux er skiftet. 
Færdig med alle vinduer mod Saltværksvej. 
AM er sat i gang både for og bag og bliver færdig inden sommerferien. 
Tømrerfirmaet Knud Verdich har knoklet og gjort et rigtig godt stykke arbejde. Vi har 
oplevet en stor fleksibilitet fra både håndværkere og beboere. 
Stor tak til Jer alle! 
 

• Karnapper på SA 
Vi har fået repareret karnaptagene, hvor der samlede sig vand. Det var en større omgang, 
da den oprindelige konstruktion ikke var lavet optimalt, og vi måtte have lavet et par 
enkelte om, men nu ser det betydelig bedre ud. 

 

• Ladestandere  
Bestyrelsen har ønsket at efterkomme forespørgslerne fra tidligere generalforsamlinger 
om muligheden for etablering af lade standere på parkeringspladserne. 
Bestyrelsen lavede en undersøgelse hos alle beboerne, hvor halvdelen har svaret og heraf 
overvejer halvdelen en el eller Plug-in bil næste gang. 
Vi har indgået et samarbejde med Ladeløsning.dk som har udarbejdet en rapport med al 
det praktiske og økonomiske. Den vil blive lagt op på hjemmesiden efter GF, så beboerne 
selv kan downloade den, og sætte sig ind i mulighederne inden den næste 
generalforsamling 
 

 

• Fjernaflæsning af varme. 
Vi fik installeret nye målere, og vi har haft første aflæsning. 
Hvis der er uregelmæssigheder eller tal der stikker ud i forbindelse med aflæsningen, må 
man meget gerne henvende sig til bestyrelsen. 
Det har været efterspurgt om man løbende kunne få oplysninger om egen forbrug. Dette 
er desværre ikke muligt, da man så vil kunne se alles forbrug. Bestyrelse vil prøve at finde 
en fornuftig løsning på dette. 

  

• VVS 



Da vi desværre fortsat har været ramt af vandskader i foreningen, har vi fået monteret 
ventiler i jordhøjde i gavlene, så vi hurtigt kan få lukke den enkelte blok af, uden af skulle 
lukke for alt vandet.  
De sidste skader har været nogle gamle ventiler, der har været for løse. Vi er i dialog med 
Kongeskov om at få skiftet dem alle ud. 
Igen i år takker vi forståelsen hos de implicerede beboere. 
 
Vi har fortsat et spild på varmevandet. Det er så småt (60l pr uge) at det er svært at lave 
søgning på det, men vi vil forsøge, i samarbejde med Kongeskov, nu når det er blevet lidt 
varmere i vejret, og vi kan lukke for varmen i boligerne. 
 
Vi har fået skiftet pumpebrønden i høje Engmarken. Den har ikke været stoppet siden 
udskiftningen. 
Man skal selvfølgelig stadig være obs på ikke at smide forkerte ting i toilettet. 
 

• Ventilationsrens 
Nu er det et par år siden, vi fik ventilationen renset, og vi vil i efteråret få det gået efter af 
HJE. Vi har allerede nu har HJE ude til nogle småjusteringer. 
 

• Rotter 
Vi har desværre en rotte-plage i foreningen. 
Kommunen har været kontaktet flere gange, og deres melding er at det er et generelt 
problem i området. Især kloakkerne er ramt og nogle er styrtet sammen ude på AS. Det er 
Tårnby kommune orienteret om. 
Kloakkerne i foreningen kommer City kloak og følger op på. 
Vi henstiller til at man ikke har affaldsposer stående i haven og at man ikke fodrer fugle, da 
disse ting tiltrækker rotter. Og hvis man ser rotter, er det vigtigt at man hurtigt får meldt 
det til kommunen. 
 

• Hjemmeside 
Vi er tæt på at være færdige med den nye hjemmeside. 
Takiar har lagt et stort stykke arbejde i at få den op at køre og vi er ved at have flyttet alle 
vores dokumenter over på den. 

 

• Venteliste 
Vi overgår til elektronisk håndtering af ekstern venteliste via firmaet Waitly. Man vil så 
kunne skrive sig op elektronisk via hjemmesiden og det vil ikke være nødvendigt at skulle 
møde op personligt. 
Dette er grundet at der ligger rigtig meget arbejde i behandlingen af venteliste og det vil 
gøre det meget lettere at melde salg ud til listen.  
Da der selvfølgelig er omkostninger forbundet med dette, bliver ventelistegebyret sat op til 
200kr i stedet for de nuværende 150kr. 
 

• Fælleshuset 
Vi har fået malet fælleshuset indvendigt. Stor tak til Ioannis. 



Udvendigt vil der skulle skiftes noget træ på ydersiden, og vinduesrammerne er også 
dårlige en del steder. Dette vil vi kigge på i løbet af efteråret. 
Der har ikke været så mange fester i det sidste år, men nu har beboere gang i selskaberne 
igen, og i den forbindelse takker Randi for fint samarbejde med beboerne. 
 

• Salg 
Vi har haft 4 salg af lejligheder i år. 3 på Amager Strandvej og 1 på Saltværksvej. Anette og 
Peter er rykket ned i Saltværksvej 1B og så kan vi sige velkommen til Emma og Torben i 
364D, Eva og Ib i 366D og Lars og hans 3 børn, Noa, Birk og Ida-Marie i  

 

• Syn af lejligheder 
Efter mange års godt samarbejde med Knud Walløe, har vi i bestyrelsen valgt at opsige 
dette. Vi er indgået et samarbejde med firmaet Topdahl, som vi har haft ude én gang og vi 
er meget tilfredse. 
Topdahl havde med succes afløst Knud Walløe i andre andelsforeninger. 

 

• Plantekasser 
Vi har fået sat vores børne-plantekasser op og der har været stor interesse og engagement. 
Alle 10 kasser har en ejermand og det har givet nogle hyggelige stunder børnefamilierne 
imellem. 
 

• Hække 
Vi er desværre angrebet af øresnudebiller i vores hække. Som skrevet ud i Vævernyt, er det 
vigtigt at få vandet hækkene med nematoder, da vi så forhåbentlig kan undgå at skulle 
skifte for mange af det. En udskiftning af hæk, vil være andelshavers egen udgift. 

 

• Arrangementer 
Grundet Corona har der ingen arrangementer været. Vi glæder os meget til at kunne 
mødes under mere festlige omstændigheder. 
Der vil blive afholdt arbejdsweekend i september. 
 

• Bestyrelsen 
Omstruktureringen i bestyrelsen fungerer rigtig godt. Det har givet mere ro og overblik og 
lettet arbejdspresset for bestyrelsesmedlemmerne, som dog stadig lægger mange timer i 
bestyrelsesarbejdet. 
Herunder vil vi gerne give en kæmpe tak til Ioannis og Lars for det fortsatte store stykke 
arbejde i foreningen. 
 
 
 
På vegne af bestyrelsen, Jacob. 
 


